

MZN (MARITIME ZONE NOTIFICATIONS) RELEASED ON 08/12/2010

CIRCULAR COMMUNICATIONS FROM THE DIVISION FOR
OCEAN AFFAIRS AND THE LAW OF THE SEA
OFFICE OF LEGAL AFFAIRS



COMMUNICATIONS CIRCULAIRES DE LA DIVISION DES
AFFAIRES MARITIMES ET DU DROIT DE LA MER
BUREAU DES AFFAIRES JURIDIQUES

REFERENCE: M.Z.N.80.2010.LOS (Maritime Zone Notification)

6 December 2010

**United Nations Convention on the Law of the Sea
Montego Bay, 10 December 1982**

Deposit by France
of a list of geographical coordinates of points,
pursuant to article 75, paragraph 2, of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 30 November 2010, France deposited with the Secretary-General, pursuant to article 75, paragraph 2, of the Convention, a list of geographical coordinates of points defining the outer limits of the exclusive economic zone of Clipperton Island.

The deposit of the list of geographical coordinates of points was accompanied by the texts of Decree no. 78-147 of 3 February 1978, establishing, pursuant to the Law of 16 July 1976, an exclusive economic zone along the coasts of Clipperton Island.

The list of geographical coordinates of points is referenced to the World Geodetic System 1984 (WGS84).

The list of geographical coordinates of points, as deposited by France is available on the website of the Division at: www.un.org/Depts/los and will be published in the next issue of the *Law of the Sea Bulletin*.

ST.

REFERENCE: M.Z.N.80.2010.LOS (Notification Zone Maritime)

Le 6 décembre 2010

**Convention des Nations Unies sur le droit de la mer
Montego Bay, le 10 décembre 1982**

Dépôt par la France
d'une liste de coordonnées géographiques de points,
conformément au paragraphe 2 de l'article 75 de la Convention

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ce qui suit:

Le 30 novembre 2010, la France a déposé auprès du Secrétaire général, conformément au paragraphe 2 de l'article 75 de la Convention, une liste de coordonnées géographiques des points servant à calculer le tracé des limites extérieures de la zone économique de l'île de Clipperton.

Le texte du Décret n° 78-147 du 3 février 1978 portant création, en application de la loi du 16 juillet 1976, d'une zone économique au large des côtes de l'île de Clipperton a accompagné le dépôt de la liste des coordonnées géographiques.

La liste des coordonnées géographiques de points se réfère au système géodésique WGS84.

La liste des coordonnées géographiques de points, telle que déposée par la France, peut être consultée sur la page web de la Division à l'adresse suivante: www.un.org/Depts/los et paraîtra dans le prochain volume du *Bulletin du droit de la mer*. 